
Sprawozdanie z prac komisji DBiPP  kwiecień  2021

Komisja w miesiącu kwietniu spotkała się 01.04.2021 i 22.04.2021 w systemie on-line.
01.04.2021 komisja opiniowała wnioski wydziału dróg i transportu w sprawie lokalizacji montażu 
nowych wyświetlaczy prędkości na terenie Gminy Kąty Wrocławskie oraz remontu nawierzchni 
dróg gminnych z paragrafu 6050.
Komisja rozpatrzyła pozytywnie jednogłośnie umieszczenie mierników do pomiaru prędkości na 
drogach:
-Skałka:droga powiatowa nr.2021D
-Sośnica:droga wojewódzka nr 347
-Samotwór:droga wojewódzka nr 362
Ponadto Komisja DBiPP zaopiniowała następujące remonty nakładek asfaltowych:
-Sośnica:dojazd do dz. nr 119(jednogłośnie)
-Samotwór: ul. Polna(jednogłośnie)
-Jurczyce: ul. Leśna(5-za,2-wstrzymujące)
-Krzeptów: ul. Jagodowa(6-za,1-wstrzymujący)
-Kębłowice: ul. Radarowa(4-za,1-wstrzymujący)
-Kąty Wrocławskie: ul. Szafranowa gdzie wystąpiła zmiana z nakładki asfaltowej na 
powierzchniowe utrwalenie tej ulicy:(4-za,1-wstrzymujący)
Komisja na posiedzeniu 01.04.2021 podjęła następujące wnioski:
-wniosek o zmianę lokalizacji miernika z drogi powiatowej nr 2024D na lokalizację na drodze 
wojewódzkiej nr 347 w kierunku Wrocław-Cesarzowice(jednogłośnie)
-wniosek o lokalizację miernika w miejscowości Skałka ul. Szkolna, droga wojewódzka 362, 
kierunek Kąty Wrocławskie-Wrocław
-wniosek o rozpoczęcie prac projektowych przebudowy drogi 370 na odcinku od wiaduktu nad 
AOW do torów kolejowych w kierunku miejscowości Smolec(5-za,1-wstrzymujący)
Ostatnim punktem była informacja na temat przeprowadzonej wizji w terenie na ul. Wiśniowej w 
Smolcu i sporządzonej notatki do wiadomości sołtysa. Opinia wydziału jest ,aby na „starej” ul. 
Wiśniowej wprowadzić na danym odcinku oznakowanie D-40 „strefa zamieszkania”wskazujących 
na pierwszeństwo poruszania się pieszych i rowerzystów oraz ograniczenie prędkości pojazdów do 
20 km/h.
Drugie spotkanie komisja miała 20.04.2021 w systemie on-line i omawiała następujące zagadnienia.

1.Spotkanie z przedstawicielami policji w sprawie bezpieczeństwa i porządku publicznego. 
Raport o stanie bezpieczeństwa na terenie Gminy.
2.Sprawozdanie o stanie realizacji inwestycji drogowych za 2020.
3.Sprawozdanie z działań inwestycyjnych za I kwartał 2021.
4.Informacja na temat utrzymania dróg gminnych, ulic, placów i parkingów.
5.Omówienie realizacji wniosków podjętych przez Komisję DBiPP w okresie lipiec-        
grudzień 2020.
6.Sprawy różne ,opiniowanie uchwał i dokumentów oraz wolne wnioski.

AD.1 Komisja gościła przedstawicieli policji w osobie pani komendant oraz kierownika posterunku
w Smolcu. Przedstawiono statystyki  7 głównych kategorii przestępstw,etatyzację 
komisariatu,krajową mapę zagrożeń ,stan ilościowy i jakościowy taboru samochodowego oraz 
charakterystykę pracy policji.
AD.2 i 3 Kolejnym punktem było sprawozdanie przez wydziały PRI oraz Dróg i Transportu 
inwestycji w obrębie komisji za rok 2020 oraz za I kwartał 2021. Pracownicy wydziałów omówili w
oparciu o dokumenty wysłane radnym stan prac na dzień 20.04.2021 inwestycji drogowych na 
terenie Gminy.
AD.4 Przedstawiono komisji zestawienie umów na realizację zadania:Utrzymanie dróg 
gminnych,ulic, placów i parkingów w roku 2021.Przekazano formę zabezpieczenia,wartość umów 



oraz dane wykonawcy. Omówiono obecny stan realizacji umów na koszenie poboczy, na 
odnowienie oznakowania poziomego, pomiarów ruchu na przejazdach kolejowo-drogowych oraz na
przegląd 5-letnich dróg gminnych publicznych i obiektów mostowych. Obecnie są one w trakcie 
opracowania celem rozpoczęcia procedury w Wydziale Zamówień Publicznych. Przekazano 
również członkom komisji raport z zimowego utrzymania dróg w okresie styczeń-kwiecień oraz 
informację o działaniach dotyczących sprzątania miasta Kąty Wrocławskie po „akcji zima”.W dniu 
7.04.2021 wyłoniono wykonawcę na świadczenie usług oczyszczania miasta.(Kom-Błysk z 
Gniechowic) 
AD.5 Przekazano informację na temat realizacji wniosków podjętych przez członków Komisji 
DBiPP w II półroczu 2020.Z 11 wniosków nie został zrealizowany wniosek z dnia 6 sierpnia 2020 
dotyczący opracowania założeń techniczno-finansowych obwodnicy miasta Kąty Wrocławskie. 
Zwrócono również uwagę na czasami długi termin realizacji wniosków. Przykład wniosek z 7 
grudnia 2020 o umieszczenie w gazecie „Kątem Oka” prawidłowego adresowania korespondencji 
doczekał się realizacji w kwietniu.
AD.6 Komisja opiniowała następujące zagadnienia i pisma:
-W oparciu o dokumenty dotyczące zaopiniowania projektu stałej
organizacji ruchu w Kątach Wrocławskich oraz uwagi mieszkańców gminy Kąty
Wrocławskie do ww. projektu, komisja ustosunkowała się do uwag i propozycji wydziału i 
mieszkańców w/w sprawie. Wydział po wprowadzeniu poprawek przedstawi ostateczną wersję 
organizacji ruchu w obrębie północno-zachodniej części miasta do akceptacji.
-Komisja pozytywnie rozpatrzyła (8-za)pismo z GDDKiA o pisemne potwierdzenie zamiaru 
wykonania przez Gminę sygnalizacji świetlnej na przejściu dla pieszych przez drogę krajową nr 35 
w Gniechowicach, ze wskazaniem wysokości środków finansowych jakie samorząd przewiduje 
przeznaczyć na budowę przedmiotowego przedsięwzięcia.
-Komisja zaopiniowała działania dotyczące Gminnej Komunikacji Autobusowej. W związku ze 
zbliżającym się końcem obowiązywania umów koncesji GKA wydział Dróg i Transportu zwrócił 
się z prośbą o zaopiniowanie poniższych spraw:
            a)kontynuacja linii nocnej NO7(6-przeciw,1-wstrzymujący)
            b)pilne działania w kierunku wyboru przewoźnika przewozów szkolno-dowozowych(7-za)
            c)dostosowanie infrastruktury do uruchomienia linii 9XX(8-za)
-Zaopiniowano lokalizację montażu nowych wyświetlaczy prędkości :
            a)Skałka,droga wojewódzka nr 362 ul. Szkolna(7-za)
            b)Cesarzowice,droga wojewódzka nr 347(5-za,2-wstrzymujące)

Komisja zaopiniowała pozytywnie uchwały dotyczące:
            a)nadanie nazwy ulicy w miejscowości Krzeptów(7-za)
            b)nadanie nazwy ulicy w miejscowości Pietrzykowice(8-za)
Komisja sformułowała następujące wnioski
1)Wniosek o rozszerzenie zakresu inwestycji chodnika w Bogdaszowicach z programu „Bezpieczna
droga” zgodnie z nowymi wytycznymi przez Starostwo Powiatowe.(8-za)
2)Wniosek do Wydziału dróg o rozpoczęcie poboru opłat od firm, instytucji, którzy umieścili 
reklamy na obiektach gminnych.(6-za)
3)Wniosek o skierowanie pisma do Wojewódzkiej Rady Bezpieczeństwa Ruchu Drogowego i 
zarządcy drogi 347 o wskazanie możliwości  poprawy bezpieczeństwa w rejonie przejścia dla 
pieszych w miejscowości Sadków.
Na tym obrady zakończono i ustalono termin kolejnej komisji na dzień 13.05.2021. i 20.05.2021.
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